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 השבועון שנותן את הטון

 
 
 
 
 
 

 
 .....   אז מה היה לנו 

 

אוף...היא חזרה ובמלוא המרץ....ואנו נאלצים שוב להקפיד על כל מיני דברים שפורטו בדף  –קורונה  •
כל מיני הנחיות מעצבנות. בינתיים לצערנו ,  מדי פעם  ,שחילקתי אתמול ואני משערת שאאלץ שוב לפרסם

ונידחה אותה לימים טובים יותר. בחדר   15.7-בשל כך לא נקיים את ארוחת הערב שתכננו ביום רביעי ה
. אנשי היישוב לאפשר אכילה במבנה, חילקנו אותו לשנייםובהנחיות כדי בכללים  אנו עומדיםהאוכל 

שאר הסועדים )מפעל, ענפים וילדים(, חולקו לשעות   14:00 -ל 11:00מוזמנים לאכול בין השעות 
וארוחת בולונז בישיבה בחדר האוכל  11:00-13:00 ותניתן ביום שישי לקנות אוכל מהשע מוגדרות...

 תודה לעירית דורון על עיצוב הלוגו החדש.....  11:30-13:00תתקיים לתושבי המקום בין השעות 
 

בהמשך לערעור  שבדק את נושא ניראות המתקנים הסולריים אישר את הצעת הצוות–ועד אגש"ח  •
 וזו ההחלטה שאושרה: שהוגש,

תהיה בכפוף  וולטאית פרטית על בתים פרטים בעלי גג שטוח, של חברי הקהילה-התקנת מערכת פוטו      
 לתנאים הבאים : 

 ס"מ מקו המעקה . 40גובה המערכת לא יעלה על  .1
הצמוד לפאנל.)בעיברית: הפאנלים ליד למעקה  בגגות עם מעקות בגבהים שונים יש להתייחס .2

ס"מ, הפאנלים ליד הקיר המערבי לא יעברו את    40הקיר הצפוני לא יעברו את המעקה הצפוני ב  
 ס"מ... וכו'( 40 - המעקה המערבי ב

ס"מ   40)עד  יםבמרכז הגג ובין המעקות הגבוה הלהתקנת מערכת יותר גבוה האין מניע .3
 .מהמעקה(

 חוק ולאישורים הקיימים.הראות וניתן להתקין פאנלים צמודים על פרגולות, בהתאם לה .4
הנחיה זו תקפה גם לבניה עתידית. כלומר, בתכנון השכונות החדשות תיכנון הגג יעשה בצורה  .5

גובה  כזו שכל משפחה שתרצה להקים מתקן סולארי על הגג, המתקן הסולארי לא יחרוג מעל 
 .1-3המעקה. בכל מקרה אחר, יחולו סעיפים 

 תוגש פניה לועד האג"מ להחיל עקרונות אלו על כל היישוב. .6
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בנוסף אישר הועד הצעה למבנה ארגוני חדש של ועדת תכנון המחלק את הועדה לשתי ועדות      
 ה ועדת חזות הישוב אשר תהיה מורכבתיהאחת ועדה מקצועית הכוללת אנשי מקצוע והשני

 .ולאחר מכן תפורסם ההצעה תובא לאישור ועד אג"מ נשים שחזות הישוב חשובה להם.מא
 

וקיבל הסבר על תחשיב ההתחשבנות הסופית עם  כמו כן, שמע הועד דיווח על הנעשה בא.ר.י.      
 הספרדים...

 

כמה מהדברים שנאמרו וזהו נכנסים לעוצר אירועים....  עבר בשלום ובאווירה טובה  –אירוע תודה ליוסי   •
תודה על זה שאתה אוהב  .אין בכוונתנו לסכם או לנתק את הקשר, אלא רק להגיד תודה"באירוע : 

תודה על זה שלפעמים העמדת אותנו במקומנו והזכרת לנו שבעצם אנו חברה שחרטה על דיגלה  אותנו,
 והחברות. תודה על זה שהיה כל כך איכפת לך מכל אחד ואחת מאיתנו.את עיקרון הערבות ההדדית 

צון ר על כל מה שעשית בהמון תודה גדולהתודה על שנים של מסירות והשקעה באהבה ובאיכפתיות. 
ובכלל תודה על מי   .תודה גדולה עם המון אהבה !!! על נתינה, אהבה, אכפתיות והקשבה, וחמלה

 )נעה ח.( " שאתה...
 
מנכ"ל/מנהל  חיפשנו כשחיפשנו בכפר מנהל שיחליף את המנהלים, חיפשנו שינוי. יוסי איש יקר מאד,"

שיהיה אסרטיבי, נחוש,  שיתנהג כמנכ"ל, ויבוא מבחוץ, לא נגוע ברגשות פנימיים,עיסקי/ מנהל כספים  
 ולא התאכזבנו. –....  האמת, ההיפך הגמור מההגדרה ביוסי בחרנו רהוט, החלטי ללא סנטימנטים,

הצלחת להכניס למערכת הניהול  זכינו לשנים ארוכות של ניהול אחראי, אנושי, ואף מצליח! יוסי,
התנסחות   עולם מלא של אנושיות, חום, כבוד לאחר, צניעות, קבלה,,  היובשהמספרים ווהעסקים, בצד 

ערכים ניהלת אותנו לפי  י ונחוש, השארת תמיד סימן שאלה.ככל שהיית עקב .מהוססת וחיוך מבוייש
, יושרלאורך כל הדרך הובילו אותך ה מבוססים על נסיון ואמונה עם נימה של ספק שמייצרת אמון.

גרמת  לך.מיוחד  יחברות הוסיפו ליצירת דגם ניהולהרחב והלב הדאגה לעתיד הגיוני והוגן, כאשר ה
אני גאה להיות בין אלה שהביאו אותך לכאן, גאה ללוות  ים אחרת. חברת א.ר.י נראוכפר חרוב שלכך 

 "תודה, הלה אותך בצאתך בתודה עמוקה ובאהבה

 

שנים בכפר חרוב ובארי. בתקופתך כפר חרוב עבר שינויים רבים. הוקמה שכונת הרחבה    23יוסי, עבדת  "
המפעל הגיע למקומות  שהיית שותף להקמתה, הובלת תהליך של הקמת ענף מטעים גדול וחזק, 

ומחוזות חדשים ולתוצאות עסקיות מעולות. קיבוץ כפר חרוב וחבריו נהנו וממשיכים להנות מרווחי   
הקיבוץ וארי. שימשת כמנהל כספים  וכיד ימינם של המנכ"לים אריאל ואורי. לאורך כל תקופת עבודתך 

המפעל בעבודה סביב השעון. בקיבוץ ובארי השקעת את כל מרצך וזמנך כדי לקדם את הקיבוץ ואת 
הקמת בקיבוץ מספר הנהלות מייעצות וזאת כדי שהחברים יהיו שותפים בקבלת החלטות.  הבנת שלא 
כל השכל נמצא אצל חברי הקיבוץ והשכלת להכניס לוועד ההנהלה אנשים חיצונים שהוסיפו מניסיונם 

 .)יורם( ."הרב

 

תפקוד וּבַדמות.בהן הצלחנו , עשרים ושלוש שנים טובות, נהדרות" היית  להכיר ולהוקיר איכויות בָּ
"סוף מעשה  למדת, הקשבת, לא מהרת להגיע להחלטות. הראשון שהגעת אלינו מבחוץ, מיד מרדכי

, בהרמוניה, באווירה מכבדת,  עשרים ושלוש שנים של עבודה משותפת  זה היה הסוד.  -תחילה"  במחשבה
, שיודע לברור את העיקר מכל הדייסה הדביקה, אפילו קרבעשייה חיובית, עם מבט מעל, לפעמים 

)רותי בשם   למשך שנים, בלי לוותר, כמעט בלי לנוח.  וכך לשמור על שפיות ואורך רוח  לפעמים המעיקה
 המשרדים(".

 

 , לכוכבה ואורנהגיא צרכיאן,  עדי רונןל,  לראובן ויוסי מהחצר,  על ההפקה  לרותי המופלאה  המון תודות
 ....בהרמת הערב המדהים הזההסיוע על ולעדי ספיר )משא"נ( 

 

"הגן : פינת חמד בכפר  ,תיקיםואנחנו הו  ,תודה ליוסי גילינוהסביב ההכנות לאירוע  –פינת הנזיפה  •
אבל כשבאנו להכין את האירוע מצאנו   והרבה נהנים ממנה,מוכרת וידועה  אאני יודעת שהי .היפני"

 ת החמד הזו נקייה כדי שכולנו נהנה ממנה.נאירו את פיאז אנא הש ,מקום עם הרבה לכלוך וזבל
 



 ~3 ~ 
 

 תודה בהמשךהמכתב    "ווריאור לע "התרומות  מבצע  כל הכבוד לילדי החינוך החברתי על ארגון    –גאווה   •
 .דף זה

 

 בנושא ראינו לנכון לעדכן שוב מה נעשה בנושא: בהמשך לפניות  –היערכות לאירוע שריפה )חו"ח(  •
שתפקידו יהיה כיבוי שריפות, לצערנו בשל הקורונה בוטלה השתלמות הצוות. אך הצוות הוקם צוות   -

. אנשי הצוות הם אלו שיהיו שריפה והגדרת משימותיו בקרות אירועבימים הקרובים יקבל הדרכה 
כשאריה שפירא או בהיעדרו יוסי אגם או עד הגעת כוחות הכיבוי, אחראים על כיבוי השריפה 

 .יהיו אחראים על האירוע ויתנו את ההנחיות לאנשי הצוות ,רוןבהיעדרו אורן דו
מונו אחראי שכונות שתפקידם לבדוק מה קורה עם התושבים שבאחריותם בזמן האירוע והוקמה  -

 קבוצת חירום טלפונית שתפעל רק במקרי חירום.
 הכבאית צוידה כהלכה, נוסף לה הרבה ציוד. -
 . הארונות מצוידים בכל מה שנדרש כולל גלגלי פתיחה. חודש כל הציוד ונקנה ציוד חדש -
בשכונה היא יותר מהחורשה מאשר מגבולות הסכנה  ,בחורש יש ארון מול הבית של משפחת נתן -

. אך למרות זאת נשקלת בקשת התושבים להצבת ארונות בוצעו פסי אש נרחביםשם  ,השכונה
 נוספים עם ציוד באיזור הצוק.

סללה פסי אש נרחבים מהבריכה דרומה )לצערנו צפונה יש "מוקשים" רשות שמורות הטבע  -
 .לכאורה...(

ובבקשה  חס וחלילה לדווח מיד לאריה שפיראאש רואים חשוב מאד שאם אנשים מריחים עשן או  -
 .בבקשה כמה שפחות להדליק אש בחודשי הקיץ הנוראים האלו

 

יכול להיות שהסיוט יהיה יותר נוח...למזלנו נפלנו על קבלן שמאד חשוב לו  – פרויקט שיקום תשתיות •
הוא מעדיף לא לפנות את  .יה תיפגע כמה שפחות ורואים את זה בעבודה במגרש חניהישהאוכלוס

מכם לשנות הרגלים דרש יהמכוניות ולשבש את אורח החיים כל עוד זה אפשרי. ולכן במקרים בהם י
 ויות האחרות נבדקו....תאמינו לנו שכל האפשר

 

הצעה לשינוי מבנה ארגוני של ועדת בינוי, הצעה להצבת מתקנים    -בוידון  בשבוע הבא  ייפגש    -ועד אג"מ   •
 הקרן.סולריים על גגות הבתים, הקמת קרן ערבות הדדית והצעה לקיצוצים בתקציב למימון 

 

על התהוות  ( 9:00 -)בעיזבו לשעה את טרחות השישי והצטרפו בזום מחר להרצאה  – המלצה חמה •
נחשפתי לאחרונה להרצאה בנושא והבנתי עד כמה המידע על העבר המבנה החברתי בישוב הכפרי. 

 לילך. –ן יחד אה שאנו בונים כלמעניין ותורם לנקודות מבט חדשות על ההווה והעתיד של הקהי
 

 
 

 –ברכות 
 )שם מנצח...( בת לניר ורותם -נעה  - נכדההלילך ולכל משפחת אסולין להולדת  ,מוריסל

 לכבוד העלייה לתורה. –לאורי נתן 
 
 

 

 שבת טובה ורגועה נעה. 
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